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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 

Készült: Mórahalom város Képviselő-testületének 2016. szeptember 15-én megtartott 
közmeghallgatásán  az Aranyszöm Rendezvényházban 

 
 
Jelen vannak:  Nógrádi Zoltán polgármester 
                           Csányi László alpolgármester, 

                             Mucsi György alpolgármester 
    

Balogh Miklós, Katona László, Oltványi Gyula, Tanács József, Vass Antal, 
Volford Imre képviselők 

          
 
Igazoltan van távol: Heller Sz. Tibor, Krisztin István tanácsosok 
                                      
Tanácskozási joggal jelen vannak: 
 
 

- Szűcsné Dr. Fehér Éva alpolgármester    
- Babarczi János tanácsos 
- Csiszár István tanácsos 
- Dr. Elekes Petra  jegyző 
- dr. Tóth Krisztián aljegyző 
- Tóthné Klamik Gyöngyi Költségvetési és Adó Oszt. osztályvezető 
- Battancs Erika Rendészeti Csoport vezetője 
- Kosztyu Gyuláné óvodavezető 
- Kazi Mária Móra Ferenc általános Iskola igazgatója 
- Duka Félix Móranet Kft. ügyvez. igazgatója 
- Márkiné Bóka Zita HTV Média Kft. ügyvez. igazgatója 
- Németh Attila MÓRAÉP Kft. ügyvez. igazgatója 
- Demus Katalin Móra-Vitál Kft.  
- Ábrahám-Kothencz Katalin Móra-Partner Kft. ügyvez. Igazgatója megbízásából  
- Baloghné Baranyás Ágnes Huncutka Bölcsőde és Családi Napközi ügyvez. ig. 
- Farkas Gábor fürdővezető 
- dr. Tóthné Gróf Ágnes Mórahalmi Városfejlesztő Kft. ügyvezető ig. 
- Széll Ilona  Móra-Sport Kft. ügyvezető ig. 
- Dr. Bíró Mónika Móra-Prop Szolgáltató Kft. ügyvezető ig. 
- Pásztor József Móra-Solar Kft. ügyvezető  
- Vastag István Alapfokú Művészeti Iskola Igazgatója 

 
 

Nógrádi Zoltán polgármester: 
Köszönti a képviselő-testületi ülés résztvevőit.  
 
Megállapítja a határozatképességet, a 8 tagú települési képviselő-testület tagjai közül 
mindenki jelen van. 
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Javaslatot tesz a napirendi pontokra: 

      

     l./ Közérdekű javaslatok, bejelentések /közmeghallgatási napirend/ 

 
 

Kérdés: nincs 
Hozzászólás: nincs 
 
 

   - A Képviselő-testület  9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a napirendi pontokra 
tett javaslatot. 
 
 
268/2016.  /IX. 15./ Képviselő-testületi határozat:   
 
 
Tárgy: Napirend elfogadása 
 
              H a t á r o z a t  
 

Mórahalom Város Képviselőtestülete 2016. szeptember 15-ei közmeghallgatás 
napirendjét az alábbiak szerint állapítja meg: 

 
 

                  l./ Közérdekű javaslatok, bejelentések /közmeghallgatási napirend/ 

Előadó:   Nógrádi Zoltán polgármester 
 
 

Erről értesitést kap: 
l./ Nógrádi Zoltán polgármester 
2./ Dr. Elekes Petra jegyző  

 
 

I. napirend 
 
 
 

Közérdekű javaslatok, bejelentések 
 

Előadó: Nógrádi Zoltán polgármester 
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Nógrádi Zoltán polgármester előadásának anyaga jelen jegyzőkönyv l. sz. mellékletét 
képezi.  
 
 
Előzetesen érkezett kérdés: 
 
30/325-8255-sz számról: 
A temetővel kapcsolatosan szeretném kérni, hogy a parcellák mellett helyenként rakjanak 
kerékpártárolót, ne kelljen idegen sírhoz támasztani. 
 
Nógrádi Zoltán polgármester: 
Ez egy olyan felvetés amivel teljesen egyet  ért, a burkolatok kialakulása után ki fognak 
alakítani kerékpártárolókat. 
 

 
Kérdések, hozzászólások: 
 
Nagy Imréné 6782 Mórahalom, Béke utca 
A járdák kiépítése után a háza előtt sok törmelék maradt, kéri ennek megoldását. 
 
Nógrádi Zoltán polgármester: 
A Móraép  Kft.  rendbe fogja tenni  a jelzett területet.  
 
 
Vida Béláné 
Elmondja, hogy szerinte  a migráns helyzetet nem így kellett volna kezelni, hanem több 
figyelmet kellett volna az emberekre szentelni. Sokkal emberségesebb bánásmódot 
érdemeltek volna és több élelemre lett volna szükségük. 
 
Nógrádi Zoltán polgármester: 
Mindent megtett, hogy a várost szégyen ne érje, nagyon sok országból érkeznek emberek, 
és többségük nem a háborús övezetekből. Tájékoztat, hogy a lehetőségeket teljesen 
kihasználva mindenki megfelelő ellátásban részesült. Minden olyan személy akinek 
szüksége volt kapott orvosi ellátást is és megfelelő mennyiségű ételt italt is kapott 
mindenki. 
 
Haumann- Ujvári Zsuzsanna 
A Bástya sor és a József Attila utcai kereszteződés és ugyanezen utcáról a Barmos György 
tér felöli  útszakaszt hangsúlyosabbá kellene tenni, mert nagyon balesetveszélyesek ezen 
szakaszok sok iskolás jár erre. 
 
 
Nógrádi Zoltán polgármester: 
Elmondja, hogy az önkormányzat a megjelölt útszakaszok baleset veszélyességét meg 
fogja vizsgálni, azt fel fogja mérni és amennyiben az útszakaszok jelen állapotához képest 
további forgalom szabályozó jelek felfestése vagy táblák kihelyezése szükséges, akkor 
ezen intézkedéseket meg fogja tenni. 
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Eggenschwiler André 6782 Mórahalom, VII. körzet tanya 169.  
Érdeklődik, hogy mikor lesz vezetékes ivóvíz a tanyákon? 
 
Nógrádi Zoltán polgármester: 
Az önkormányzat a Mórahalom és Térsége Ivóvízminőség-javító Program megnevezésű 
pályázat keretében felmérettette a teljes mórahalmi külterületet és megvizsgáltatta annak 
lehetőségét, hogy mely további külterületi ingatlanokat lehet a vezetékes ivóvíz hálózatra 
rácsatlakoztatni. A szakemberek által meghatározott ingatlanok tulajdonosait a vezetékes 
ivóvíz hálózatra történő rácsatlakozás lehetőségéről és feltételeiről tájékoztattuk. Azokon a 
külterületi ingatlanokon, amelyek tulajdonosait ez ügyben nem kerestünk meg – 
elsősorban technológiai szempontból – nem volt lehetőség a vezetékes ivóvíz hálózat 
kiépítésére. 
 
 
 
Papdi Attila 6782 Mórahalom, VII. körzet tanya 15.  
Érdeklődik, hogy a Röszkei út felé mikor készül el a kerékpárút? 
 

Nógrádi Zoltán polgármester: 
Mórahalom Városi Önkormányzat pályázati forrásból a Röszke felé vezető út autópálya 
által történt kereszteződésétől a Nagyszéksós-tóig kiépítette a kerékpárutat. 
Önkormányzatunk feltett szándéka volt, hogy a hiányzó néhány kilométeres szakaszon is 
pályázati forrásból kiépíti a kerékpárutat. Erre vonatkozóan a tervek elkészültek tudni 
kell, hogy a kerékpárút építés egy rendkívül költséges beruházás, amelyet 
önkormányzatunk kizárólag pályázati forrásból tud finanszírozni. Az erre vonatkozó 
pályázatokat folyamatosan figyelemmel kísérjük, és amint lehetőségünk adódik, rá meg 
fogjuk tenni a szükséges lépéseket  a cél megvalósítása érdekében. 
 
 
Az adás alatt, telefonon érkezett kérdések:  
 
Bakosné Marosi Mónika  70/949-3586 
-Mikorra várható a diétás étkeztetés biztosítása az iskolában? Tej érzékeny kislányommal 
fél éve várjuk a megoldást. 
 
Nógrádi Zoltán polgármester: 
Elmondja, hogy a diétás étkeztetés megoldása október hónapra várható. Tudni kell, hogy a 
diétás étkeztetés körülbelül 4-szer többe kerül, mint a normál étkeztetés. Ennyivel 
nagyobb terhet ró a családokra és az önkormányzatra is. Minden családdal külön fel 
fogják venni a kapcsolatot és megkeresik a lehetőséget a megoldásra. A jelen felmérések 
szerint 10 olyan gyermek van az óvodában és az iskolában akinek a szülei ezt igénylik. 
Mórahalom Városi Önkormányzat a tej- és liszt érzékeny gyermekek diétás étkeztetését 
egy szerződés keretében a Zákányszéki Manó-Kert Óvoda és Bölcsöde, Zákányszék, Petőfi 
Sándor utca 7. szám alatt található főzőkonyhája útján kívánja megoldani. A szolgáltató 
vezetője által adott tájékoztatás alapján a főzőkonyha jelenleg nem felel meg teljes körűen 
a tej- és liszt érzékeny diétás ételek készítésével kapcsolatban támasztott jogszabályi 
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előírásoknak. A kiviteli tervek elkészültek és jelenleg a tervek engedélyeztetési eljárása 
zajlik.  
 
 
Monoki Zsolt- Mórahalom, Nyár u. 14. 
Elmondta, hogy gyermeke liszt érzékeny, és most első osztályos tanuló.  Az iskola 
konyháján már kérte a lisztérzékenység figyelembevételével gyermeke ellátását. 
Tudomása szerint több szülőt is érint a probléma, mert a lisztérzékenység mellett 
tejallergiás gyermekek is vannak. Eddig ezen problémára  nem született megoldás, annak 
ellenére, hogy ez az óvodás korosztályt is érinti. Elmondása szerint ezen gyermekek 
háromszori étkezésének biztosítása jelentős terhet ró a családokra. 
Érdeklődik, hogy mikorra várható megoldás, hiszen tudomása szerint már az egyeztetések 
megkezdődtek az érintett intézményekkel? 
 
Nógrádi Zoltán polgármester: 
Elmondja, hogy megkezdődtek az egyeztetések kb. 1.5 Mft-ba kerül az érintett gyermekek 
étkeztetése az önkormányzatnak. Ahol lehetőség van ott, kérni fogják a szülők segítségét. 
 
 
 
Telefon: 20/211-9335 
 
-„Tervez-e az Önkormányzat a Tömörkény utcai gyalogátkelőhely szabályos használatára 
vonatkozó felhívást, akár többnyelvű formában?” 
 
Nógrádi Zoltán polgármester: 
Ilyenfajta tervek nincsenek, nem is lehetnek, hiszen a közlekedési infrastruktúra 
szabályozott rendszerbe iktatott. Erre vonatkozó táblák nincsenek, egy lehetőség van, 
hogy a Tömörkény utcát az 55-ös főút felől a forgalom elől elzárják valamint a parkolást is 
megtiltják. 
 
Nógrádi   Zoltán polgármester: 
Megköszöni a lakossági részvételt, a hozzászólásokat, véleményeket.  

 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 

                    Nógrádi Zoltán                                                                Dr. Elekes Petra 
                      polgármester                                                                          jegyző  
 
 
 
 



6 

 

 
 
 
 

TARTALOMJEGYZÉK 
 
 
 

268/2016. /IX.15./képviselő-testületi határozat                                                            2.oldal 
Napirend elfogatása 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


